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ZÁPISNICA 
 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred,                                                  

konaného dňa 10.03.2025 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák,        
Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 
Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško - ospravedlnený 
Garant VMČ Stred: Soňa Čapáková 
Hostia: Gabriela Vanková, Zdeno Marousek, Miloš Minarech 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Žiadosť o vyjadrenie: prenájom pozemku pre spoločnosť Reprogas s.r.o. 
3. Žiadosť o vyjadrenie: majetkové vysporiadania pre investičný zámer spoločnosti Výroba 

tepla, s.r.o. 
4. Žiadosť o stanovisko: pre TSK o odkúpenie pozemku 
5. Žiadosť o vyjadrenie:  Podnet p. Kyšku k letnej terase OU Cafe na ul. Marka Aurélia.  
6. Žiadosť o prerokovanie: Prenájom plôch pre žiadateľa ABABA, s.r.o. a Trnka 

gastronomy, s.r.o. 
7. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia . 
8. Nové požiadavky občanov a poslancov 
9. Rôzne, diskusia a záver 

 

1. Otvorenie 
P.Richard Medal, predseda výboru MČ Stred, privítal všetkých prítomných. 
Oznámil, že poslanec p.Moško Michal sa ospravedlnil a p.Ščepko Richard príde 16:10. VMČ 
Stred v počte 4 zo 6 poslancov je uznášania schopný. 
Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 
Program rokovania bol schválený tak ako bol navrhnutý. 
 
H l a s o v a n i e : 
                       Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : program schválený 
 

2. Žiadosť o vyjadrenie: prenájom pozemku pre spoločnosť Reprogas s.r.o. 
Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, C-KN 
parc.č. 2264/5 ostatná plocha o výmere cca 150 m2, evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto 
Trenčín v podiele 1/1-ina, pre spoločnosť REPROGAS s.r.o., za účelom dočasného zriadenia 
staveniska a recyklácie odpadu, na dobu určitú od 15.03.2025 do 31.10.2025. Ide o pozemok 
pri regulačnej stanici plynu nachádzajúcej sa medzi Ul. Gen. Svobodu a nespevneným 
chodníkom smerom k areálu Mestského hospodárstva a správy lesov, m.r.o.. Ako miesto 
vstupu na predmetný pozemok bude spoločnosť využívať spevnenú plochu z Ul. Soblahovská, 
ktorá vedie popri areáli MHSL smerom k regulačnej stanici plynu (odbočka pred Lavičkovým 
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potokom). V súvislosti s rekonštrukciou existujúceho plynovodu požiadala dňa 04.02.2025 
spoločnosť REPROGAS s.r.o. ako stavebník o prenájom časti pozemku za účelom zriadenia 
staveniska a recyklácie odpadu počas doby rekonštrukcie plynovodu v mestskej časti Trenčín - 
Juh. Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 14.02.205 odporučili prenájom 
pozemku. Žiadame Vás, aby ste na VMČ Stred prerokovali predmetnú žiadosť. 

H l a s o v a n i e : 
                       Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : schválený 
 

3. Žiadosť o vyjadrenie: majetkové vysporiadania pre investičný zámer spoločnosti 
Výroba tepla, s.r.o. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k nasledovným majetkovoprávnym vysporiadaniam: 
1/ Predaj nehnuteľnosti – pozemku nachádzajúci sa v k.ú. Trenčín, novovytvorená C-KN 
parc.č. 1716/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 346 m2 odčlenená geometrickým 
plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 1716/4 evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín 
v podiele 1/1-ina, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku v súvislosti 
s plánovanou realizáciou investičného zámeru spoločnosti Výroba tepla, s.r.o., t.j. 
rekonštrukcie kotolne na Ul. J. Zemana a úprava palivovej základne (technologický prechod na 
spaľovanie biomasy). Na susednom pozemku sa nachádza kotolňa vo vlastníctve spoločnosti 
Výroba tepla, s.r.o. a vzhľadom na plánovanú modernizáciu technologického celku kotolne 
spoločnosť požiadala Mesto Trenčín o odkúpenie priľahlej časti vyššie uvedeného pozemku. 
Ide o pozemok v lokalite mestskej časti Trenčín - Noviny, popri účelovej komunikácii 
zabezpečujúcej prechod z Ul. J. Zemana k podchodu popod Električnú ulicu, na ktorom bude 
umiestený zásobník paliva. Pozemok je zaťažený inžinierskymi sieťami (prípojka NN a prípojka 
STL plynovodu ku kotolni). Celý areál kotolne spolu s predávaným pozemkom je oplotený. 
Daný pozemok je pre mesto ako aj pre tretie osoby nevyužiteľný. 
2/ Prenájom časti pozemkov – vrátane spevnenej plochy komunikácie v k.ú. Trenčín, 
novovytvorená C-KN parc.č. 1716/17 zastavaná plocha a nádvorie odčlenená geometrickým 
plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 1716/4,  C-KN parc.č. 1725/78 zastavaná plocha a nádvorie, 
evidované na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, spolu o výmere 234 m2, pre 
spoločnosť Výroba tepla, s.r.o. za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov 
počas realizácie úpravy existujúcej účelovej komunikácie v súvislosti so stavbou 
„Rekonštrukcia a modernizácia kotolne na ul. J. Zemana 2349, Trenčín“ SO 102 - Cesty a 
spevnené plochy. Investor v súvislosti s plánovanou realizáciou rekonštrukcie kotolne 
a dopravného zásobovania vybuduje na uvedených pozemkoch druhý pruh na účelovej 
komunikácii v dĺžke po hranicu pozemku a dôjde tak k plnohodnotnej dvojpruhovej ceste.  
Prenájom bude riešený na dobu určitú s účinnosťou odo dňa právoplatnosti stavebného 
povolenia v zmysle §47a ods. 2 zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v znení neskorších 
predpisov max. do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom povolení v prípade, že 
v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba nájmu sa uzatvára 
maximálne na dobu dvoch (2) rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. 
Prenájmom pozemku si žiadateľ zabezpečí dostatočne iné práva k pozemkom v zmysle § 139 
ods.1 zákona č.50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších 
predpisov. Po vydaní právoplatného kolaudačného rozhodnutia na stavebný objekt SO 102 - 
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Cesty a spevnené plochy v súvislosti so stavbou „Rekonštrukcia a modernizácia kotolne na 
ul. J. Zemana 2349, Trenčín“ bude stavebný objekt SO 102 - Cesty a spevnené plochy, t.j. 
rekonštruovaná existujúca účelová komunikácia protokolárne odovzdaná do vlastníctva Mesta 
Trenčín, za účelom jej ďalšej správy a údržby. Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne 
dňa 16.01.2025 odporučili predaj a prenájom pozemku v zmysle žiadosti. Žiadame Vás, aby 
ste na zasadnutí VMČ Stred prerokovali predmetnú žiadosť. 

P.Medal otvára debatu o stavbe, kde sa  plynová kotolňa má meniť na spaľovňu biomasy. Po 
prečítaní žiadosti, bola dlhá diskusia. Žiadosť neschválili pre nedostatok informácií. Pri 
prerábke dôjde k zaťaženiu ovzdušia v tejto oblasti. Ďalej diskusia bola o ceste a možnostiach 
prechodu peších, cyklistov, majiteľov susednej nehnuteľnosti, užívateľov záhradiek, 
záchranných zložiek počas výstavby. Je to významný ťah, aby došlo k uzavretiu priechodu. 
Poslanci doporučujú v nájomnej zmluve zagarantovať presne a jasne zadať ako, kedy a na 
aké obdobie bude obmedzený priechod/prejazd po tejto komunikácii počas výstavby, ale aj 
počas zásobovania rekonštruovanej kotolne štiepkou. Žiadajú viac podkladov aj z útvaru 
mobility. Ako podnet by bolo dobré predložiť doporučenie a vyjadrenie životného prostredia a 
stavebného úradu, a informáciu, v akom štádiu je posudzovanie vplyvov na životné prostredie 
danej stavby podľa zákona. 

H l a s o v a n i e : 
            Za : 0  
         Proti : 1 (Medal) 
 Zdržal sa : 4 (Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko 
 Výsledok : neschválený 

 
4. Žiadosť o stanovisko: pre TSK o odkúpenie pozemku 

Žiadame Vás o stanovisko k žiadosti TSK o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve Mesta Trenčín 
nachádzajúce sa v k.ú. Trenčín  za účelom realizácie „Vybudovanie telocvične pre 
Gymnázium“. Viac info v žiadosti.  
 
H l a s o v a n i e : 

            Za : 5 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová, Ščepko)  
                    Proti : 0  

  Zdržal sa : 0            
  Výsledok : schválený 

 
5. Žiadosť o vyjadrenie:  Podnet p. Kyšku k letnej terase OU Cafe na ul. Marka 

Aurélia.  
Bola prijatá sťažnosť od obyvateľa na ulici Marka Aurélia p. Richarda Kyšku, ktorý upozorňuje 
na hluk a neporiadok, čo sťažuje kvalitu bývania. Žiada o vyriešenie kludu na tejto ulici po 
zatvorení prevádzky v letnej terase po 22.00hodine. Vyjadrenie poslancov smeruje 
k dodatočnému stretnutiu s p. Richardom Kyškom k tejto situácii. Vyjadruje sa k situácii aj 
mestská polícia, kde priznáva, že tam bolo v minulom roku veľa udelených pokút. Diskusia 
bola aj s pánom majiteľom letnej terasy OU Cafe p. Michalom Beňom a ďalšieho obyvateľa 
tejto ulice, kde si vymenili názor o hluku a neporiadku, hudobnej produkcii na tejto ulici. 
Poslanci hlasovali o zrušení platnosti povolenia letnej terasy, teda o zrušení aktuálne platnej 
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nájomnej zmluvy v súlade s platným VZN. Bolo navrhnuté ďalšie stretnutie s obomi pánmi 
a poslancami. Po hlasovaní bolo otvorená otázka o prejedanie VZNka. 
 
H l a s o v a n i e : 
                       Za : 0  
                    Proti : 2 (Bednárová, Bočák) 
             Zdržal sa : 3 (Medal, Struhárová, Ščepko) 
             Výsledok : neschválený 

 
6. Žiadosť o prerokovanie: Prenájom plôch pre žiadateľa ABABA, s.r.o. a Trnka 

gastronomy, s.r.o. 
Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plôch na pozemku vo vlastníctve mesta Trenčín, za 
účelom umiestnenia letných terás pre žiadateľov, ktorí splnili podmienky vyplývajúce zo 
Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania 
a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podali žiadosť o zvláštne užívanie 
pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami, 
uhradili správny poplatok podľa platného právneho predpisu a zároveň bolo zriadenie týchto 
letných terás prerokované odbornými útvarmi Mestského úradu v Trenčíne, Okresným 
dopravným inšpektorátom v Trenčíne a Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. Ide 
o nasledovné letné terasy: 

• žiadateľ ABABA, s.r.o. – prevádzka „CHOCO BOSS“ na Štúrovom námestí č. 126/7 
v Trenčíne, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3274 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 30,00 m2; ide o novú letnú terasu 

• žiadateľ Trnka gastronomy, s.r.o. – prevádzka „Chlieb Náš“ na Námestí sv. Anny č. 20 
v Trenčíne, prenájom plochy na  pozemku CKN parc.č. 3262/1 zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 4 m2; ide o novú letnú terasu.                                                                     

H l a s o v a n i e  ABABA s.r.o.                        
                       Za : 4 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : schválený 
 

H l a s o v a n i e  Trnka gastronomy s.r.o.: 
                       Za : 4 (Medal, Bednárová, Bočák, Struhárová)  
                    Proti : 0  
            Zdržal sa :  0 
            Výsledok : schválený 
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7. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka Odpoveď 

4312 p. Bednárová Zuzana: požiadavka za 
občanov:  žiadosť o výsadbu stromov 
pozdĺžne za prístreškom zástavky Pod Juhom 
v smere z Juhu do mesta alebo Kauflandu. V 
prípade súhlasu ak je to potrebné  určiť 
možnú dĺžku výsadby  resp. ak je to tiež 
potrebné určiť typ stromov, nakoľko sa jedná 
o pozemok vo vlastníctve mesta. Výsadba by 
slúžila jednak ako protihluková bariéra a 
jednak aj ako clona do okien novo 
postavených domov na ulici Pod Juhom.  
Výsadba by sa realizovala odbornou firmou 
na súkromné náklady.                                                       

Vzhľadom na to, že ide o širšiu problematiku, 
súvisiacu aj s koncepčnými riešeniami 
dopravy, ÚÚP v tejto veci bude komunikovať 
priamo s poslankyňou Ing. Bednárovou a 
iniciovať pracovné stretnutie.  

4313 p. Hajašová Anna: Podnet na odstránenie 
neporiadku - zvyšky konárov - po vypílených 
stromoch pod cestným mostom.                                                       

V predmetnej lokalite prebieha v súčasnosti 
investičná akcia TSK ( stavby cyklotrasy) 
ktorá je realizovaná na území vo vlastníctve 
Slovenského vodohospodárskeho podniku.  

4314 p. Hajašová Anna: ul. Nešporu -  pred 
obytným domom a ihriskom gymnázia je 
padajúci stĺp/kandeláber podopretý smetným 
košom (hrozí pád stĺpa VO) . 

Pád zohnutého stĺpa určite nehrozil. 
Poškodený stĺp verejného osvetlenia na ulici 
Nešporu bol odstránený s termínom montáže 
nového do 7.3.2025. 

4315 p. Hajašová Anna: Žiada o prípadné 
odstránenie na ul. Piaristická pri poisťovni 
Kooperatíva sú neupravené stromy 
zasahujúce do vozovky - treba zabezpečiť ich 
orez. 

Údržba zelene na ulici piaristická prebehne do 
konca apríla. 

4316 p. Hajašová Anna: Žiada o prípadné 
odstránenie na cestičke od starého vchodu do 
nemocnice k OD Družba chodcov ohrozujú 
stromy a z nich padajúce konáre rastúce na 
cestičke. 

Stromy budú orezané v priebehu mesiaca 
apríl. 

4317 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4261, nie je 
spokojnosť s odpoveďou, žiada o opätovnú 
odpoveď. 

Opätovne môžem zhrnúť, že vyznačenie 
priechodov pre chodcov nepozostáva len z 
„namaľovania zebry“ na cestu. Na zriadenie 
priechodu je nevyhnutná projektová 
dokumentácia, nakoľko je nutné zabezpečiť aj 
dostatočné osvetlenie priechodu, s čím súvisí 
zriadenie elektrickej prípojky. Priechod je však 
možné zriadiť len v miestach, kde je 
existujúca obojstranná pešia infraštruktúra, 
ktorá sa v požadovanom mieste zriadenia 
nového priechodu v zmysle požiadavky 
nenachádza. Z toho dôvodu nie je možné 
priechod zriadiť bez vybudovania obojstrannej 
pešej infraštruktúry – chodníkov, ktorých 
výstavba by musela byť tiež zahrnutá v 
potrebnej projektovej dokumentácii.  
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4318 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4265 - rozbory 
pitnej vody - bolo prisľúbené, že budú 
zverejnené vo februárovom vydaní Info 
Trenčín - a nie sú - prečo? 

Informácia o rozbore pitnej vody bola 
uverejnená vo februárovom čísle INFA, na 
strane číslo 11, vpravo dole, v rubrike 
"Stručne". 

4319 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4278 - dotaz na 
aktuálny stav likvidácie prebytočného 
materiálu v CO kryte na ulici Inovecká - nebol 
zodpovedaný 

Tak ako aj pri poslednej odpovedi naďalej 
platí, že na základe stanoviska okresného 
úradu nie je materiál prebytočný a treba ho v 
CO kryte ponechať. S p. Eggom bola uvedená 
téma dokomunikovaná aj telefonicky a podľa 
jeho vyjadrenia je podnet zodpovedaný. 

4320 p. Egg Jiří : žiada upozorniť prevádzkovateľov 
automatu na pamätné mince pri budove 
Mestského úradu (na pozemku prenajatom od 
mesta), že automat je poškodený, zoberie 
platbu v EUR, ale pamätné mince nevydáva 

Útvar majetku mesta dňa 19.02.2025 
kontaktoval nájomcu – vlastníka automatu, 
ktorý potvrdil jeho poškodenie následkom 
vandalizmu. 
Podľa jeho vyjadrenia bol automat opätovne 
spustený do prevádzky a dňa 18.02.2025 bol 
technický stav vlastníkom skontrolovaný, 
automat je v poriadku.   

4321 p. Egg Jiří: ako bolo naložené s drevom z 8 
stromov vyrúbaných na ulici 1. mája? a čím 
budú tieto stromy nahradené? 

Biologicky rozložiteľný odpad z vyrúbaných 
stromov bol zhodnotený podľa platných 
noriem o nakladaní z bioodpadom z verejnej 
zelene. 
Za každý vyrúbaný strom je v rozhodnutí o 
výrube určená náhradná výsadba nových 
rastlín. 

4322 p. Egg Jiří: na ulici 1. mája pred bývalou 
reštauráciou nazývanou “u Luterána” v 
trojúholníku zelene  sa nachádzajú zvyšky po 
letnej terase - žiada o vyčistenie priestoru 

Priestor bude upravený v rozsahu 
rekonštrukcie ulice 1.mája ktorá sa zrealizuje 
tento rok. 

4323 p. Egg Jiří : urguje odpoveď na podnet 
ID4124 - využitie parkletu na Palackého ulici 

Podľa monitorovaní Trenčín 2026 počas 
piatkových popoludní využili parklet v 
priemere piati návštevníci za hodinu, v 
závislosti od počasia. Niektorí v parklete 
pobudli len chvíľku, zastavili sa, posedeli si, 
zjedli zmrzlinu. Pozorovanie ukázalo, že 
parklet bol aj miestom na stretnutia či 
rozprávanie sa. Najspontánnejšie k využitiu 
parkletu pristupovali deti, ktoré boli spolu 
s mladými ľuďmi najpočetnejšími skupinami, 
ktoré parklet rady využívali. Monitoring 
parkletu taktiež ukázal, že pre podobné 
intervencie je zásadná zeleň, ako aj 
estetickosť miesta i samotného objektu. 

4324 p. Egg Jiří: ako prebieha v súčasnosti 
rekonštrukcia budovy Galérie a budovy 
Trenčianskeho múzea (v súvislosti s 
prípravou EHMK 2026)? 

Aktuálne prebieha proces verejného 
obstarávania na stavebnú časť rekonštrukcie 
Župného domu (TN múzeum). Galéria je v 
kompetencii TSK. S p. Eggom bol podnet 
telefonicky zodpovedaný. 
 
Odpoveď Technický sekretariát UMR - 
Budova župného domu (Trenčianske 
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múzeum) - momentálne prebieha verejné 
obstarávanie na zhotoviteľa stavebných prác, 
zároveň sa pripravuje podanie Žiadosti o 
nenávratý finančný príspevok kvôli 
zabezpečeniu finacovania tejto rekunštrukcie. 
Po splnení dvoch podmienok (ukončenie V.O. 
a podpísanie zmluvy s úspešným 
uchádzačom a zároveň Podpis Zmluvy o 
NFP) sa bude uvedený projekt realizovať - 
predpoklad leto 2025 až jar 2026. Čo sa týka 
Galérie MAB - tento projekt je v kompetencii 
TSk, ale z informácií od kompetentých zo dňa 
19.2.2025 možno konštatovať, že 
momentálne sa pripravuje projektová 
dokumentácia na prestavbu Galérie, avšak 
zatiaľ nie je isté, v akom rozsahu sa galéria, 
najmä s ohľadom na finančné zdroje, bude 
realizovať. každopádne pre potreby EHMK 
2026 je dôležité, aby Galéria bola v roku 2026 
prístupná a tak je možné, že spomínaná 
rekonštrukcia bude odsunutá po roku 2026, 
rrespektíve sa bude realizovať v menšom 
objeme.  

4325 p. Egg Jiří : nemôže byť zákazová značka 
Zákaz vstupu chodcov pri stavbe A-platz na 
chodníku pri kostolíku v smere do mesta 
umiestnená skôr, už pri priechode pre 
chodcov, aby sa chodci nemuseli vracať? 

Zákazová značka nemôže byť umiestnená 
skôr, je umiestnená správne v mieste začiatku 
jej platnosti. Chodci majú možnosť prejsť aj 
chodníčkom pred kostolom.  

 

8. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID4342 1. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Prosíme o 
odstránenie náletovej zelene z chodníka pri východe z podchodu k železničnej zastávke 
Trenčín predmestie (fotku prikladáme z obdobia vegetačnej sezóny). 

ID4343 2. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Chceme sa 
opýtať, či majú zmysel 3 uličné nádoby na odpad umiestnené v okolí roky zrušenej zastávky 
MHD Električná, predmestie a pri komerčnom areáli ČS OMV Električná. Nemala by si odpad 
po svojich zákazníkoch riešiť ČS OMV? 

ID4344 3. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:  Chceme sa 
opýtať, či má zmysel uličná nádoba na odpad umiestnená pri vchodových dverách zrušenej 
pohotovosti na Ulici Dolný Šianec. 

ID4345 4. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: V 
požiadavke ID 3304 z 11.09.2023 sme prosili o opravu poškodených lavičiek v prístreškoch 
na zastávke Opatová, Maják obojsmerne, kde sú jednotlivé kruhové sedany uvoľnené, 
zlomené, prípadne chýbajú. K náprave dodnes nedošlo, znovu prosíme o realizáciu opravy. 
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ID4346 5. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:  V 
požiadavke ID 3303 sme sa pýtali na stanovisko k reklamným plachtám na dopravnom 
zábradlí v Opatovej pri Majáku. Podľa vtedajšieho stanoviska boli plachty umiestnené 
nelegálne a minulý rok boli v rámci obnovy náteru zábradlia odstránené. Aktuálne už je však 
jedna z plachiet naspäť. Prosíme o odstránenie tohto vizuálneho smogu a dávame na 
zváženie, či by nebolo vhodné aj upovedomenie subjektu, ktorý plachta propaguje, že 
dopravné zábradlie nie je nosičom exteriérovej reklamy. Ide o príjazdovú cestu, ktorá má 
vplyv na prvý dojem návštevníkov prichádzajúcich do mesta Trenčín. 

ID4347 6. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Prosíme o 
informáciu, ako často sa realizuje čistenie rampy zo staničného podchodu na Hodžovu ulicu 
od odpadu? Pravidelne tu vidíme nie malé množstvo nefúkaného drobného odpadu. 
Železničná stanica je vstupnou bránou do mesta a odpadky určite neprispievajú k dobrému 
prvému dojmu. Prosíme o zváženie častejšej frekvencie čistenia.  

ID4348 7. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 
Nadväzujeme na predošlé dva podnety k nádobám pri ČS OMV a pri zrušenej pohotovosti. 
Vodiči MHD sa na nás obrátili s požiadavkou, že v obratisku na Gen. Svobodu a novom 
obratisku na Sihoti chýbajú uličné nádoby na odpad. Aj mnohí vodiči sú občanmi mesta 
Trenčín a nevidíme dôvod, prečo by nemali mať možnosť vyhodiť drobný odpad do koša. Do 
obratísk je možné presunúť uvoľnené nádoby od ČS OMV a od zrušenej pohotovosti. Nádoby 
tak budú zmysluplnejšie slúžiť svojmu účelu, pričom ich celkový počet sa nezvýši. Prosíme o 
zváženie tohto návrhu. 

ID4349 8. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: V 
požiadavke ID 3465 sme upozornili na problematickú terasu, ktorá bránila vo výhľade na 
priechode pre chodcov pri Perle. Ide o priechod, ktorý využívajú aj deti zo ZŠ Dlhé Hony. Na 
základe podnetu malo prebehnúť zameranie pozemku. Chceme sa poďakovať za demontáž 
najproblematickejšej časti terasy s reklamnou plachtou, vďaka čomu sa výrazne zlepšil 
rozhľad najmä detí. Zároveň sa ale chceme opýtať, či sa zvyšné časti terasy už 
nenachádzajú na mestskom pozemku, prípadne či je možné podniknúť nejaké kroky k 
odstráneniu jej torza.  

ID4350 9. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:Chceme 
požiadať v jarných mesiacoch o realizáciu čistenia prístreškov zastávok MHD a RAD v správe 
mesta Trenčín. Na rozdiel od prístreškov v správe euroAWK sú sklá na prístreškov v správe 
mesta Trenčín na viacerých zastávkach zaprášené. Prosíme konkrétne o vyčistenie 
prístreškov zastávok Biskupice, Belá smer Trenčín; Biskupice, čistička smer centrum; 
Električná, nemocnica smer Bánovce n/B; Gen. Svobodu smer centrum; Opatová, Maják 
obojsmerne; ZŠ Veľkomoravská smer centrum.  

ID4351 10. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:Prosíme o 
vyčistenie okolia zastávky Biskupice, Belá za OD TESCO. 

ID4352 11. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Bolo by 
možné naceniť realizáciu osadenia 2 kusov stojanov pre bicykle. Ide o vydláždený priestor 
zámkovou dlažbou, ktorá sa používa pri realizáciách chodníkov + 2x stojany používané od 
Mmcité. Ale samozrejme aj s kotvením.  

ID4353 12. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:    Chceli by 
sme sa spýtať na stav investičnej akcie chodníka popri jazykovej škole, kde boli vyčlenené 
financie v rozpočte na tento rok. Ak máme správne informácie, projekt bol tiež už 
aktualizovaný a odovzdaný na investičné oddelenie.                             
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ID4354 13. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Chceli by 
sme sa tiež spýtať na aktuálny stav prípravy projektovej dokumentácie križovatky na 
Partizánskej ulici pri židovskom cintoríne. Financie boli vyčlenené ešte v roku 2024.  

ID4355 14. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Na 
vyjadrenie k možnosti realizácie vyvýšeného/priebežného chodníka Chceli by sme sa spýtať, 
či sa zmenilo myslenie Dopravného inšpektorátu v možnosti povolenia priebežných 
chodníkov pri vjazdoch (nie len) do zón 30. Pretože pred približne 7. rokmi takáto realizácia 
nebola možná. 

ID4356 15. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Na 
rozkopávku chodníka súkromnou investíciou - Slnečné námestie. V roku 2024 sme dávali 
podnet na odstránenie skládky odpadu z rekonštrukcie rodinného domu na mestskom 
chodníku. Vtedy sme dostali odpoveď z mesta: „Útvar mobility vyzval realizátora rozkopávky 
na uvedenie chodníka do pôvodného stavu. Nakoľko realizátor rozkopávky na výzvu 
nereagoval, postúpil útvar mobility tento problém na právny útvar mesta Trenčín, ktorý bude 
ďalej vo veci konať“.                                                                                                 Preto sa 
chceme spýtať:                                                                                                                          
1.) Čo konkrétne právne kroky boli vykonané, keď skládka stavebného odpadu je na 
mestskom chodníku naďalej?                                                                                                                                    
2.) Aký je ďalší krok k odstráneniu a uvedeniu chodníka do pôvodného stavu? 

ID4357 16. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Nefunkčný 
hydrant – Cintorínska ulica. V roku 2022 pri rekonštrukcii chodníka sme sa pýtali na iný 
hydrant zapustený do plotu rodinného domu. Vtedy sme dostali vyjadrenie z TVK a.s., že: 
„Hydrant je napojený z vodovodného potrubia a je evidovaný ako nefunkčný a uvažuje sa s 
jeho zrušením alebo výmenou za nový." Dodnes sa s ním nič neurobilo. Preto by sme sa 
chceli okrem spomínaného hydrantu spýtať aj na ďalší pri cintoríne. Ktorý by mohol byť 
prínosný aj v prípade požiaru panelového domu oproti. Budú sa hydranty meniť za funkčné a 
použiteľné? Alebo sa táto problematika necháva nepovšimnutá zo strany TVK a.s., kde má 
mesto 44% akciový podiel. 

ID4358 17. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Bolo by 
možné (aj majetkovo) osadiť 2 lavičky v úseku chodníka do Nozdrkoviec? Opodstatnenie 
takejto realizácie je hlavne pre starších ľudí, ktorí sa prechádzajú a nie raz si potrebujú 
oddýchnuť. S pripravovanou súkromnou investíciou reťazca Biedronka nadobudne ešte väčší 
význam takéto osadenie. Naša predstava je osadenie v tretinách celého úseku. Prípadne 
sme otvorení diskusie na túto tému. 

ID4359 18. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Prosíme o 
kontaktovanie majiteľa nehnuteľnosti - budovy bývalej VÚB banky na začiatku ulice 
Palackého. Vjazd do dvora je trvalo otvorený a extrémne znečistený holubím trusom, ktorým 
je znečistený aj priľahlý verejný chodník. O neporiadku vo dvore nehovoriac. Ide nielen o 
vizuálne znečistenie. Prosíme - nech majiteľ objektu minimálne zabezpečí zatvorenie brány a 
zamedzí aspoň tomu vizuálnemu znečisteniu. 

ID4360 19. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Na základe 
záujmu obyvateľov ulice Hviezdoslavova sa opätovne pýtame, či a v akom rozsahu sa ráta s 
opravou schodov vedľa Gastrocentra. Vraj mali byť schody opravené popri rekonštrukcii GC, 
čo ale bola pravdepodobne nekorektná informácia. Ráta sa teda s opravou schodov v rámci 
prebiehajúcej rekonštrukcie pešej zóny? 
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ID4361 20. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Stav 
investičných akcií v Mestskej časti stred:Prosíme o informáciu, v akom štádiu je príprava, 
príp. realizácia menších investičných akcií, rozpočtovaných v rozpočte mesta v r. 2024/2025, 
konkrétne: 

 
*2 etapa oporný múr na Cintorínskej 

 
*oprava cesty Karpatská - Jesenského v podjazde pod Električnou ulicou aj s realizáciou 
pešieho prepojenia s Jilemnického ulicou (v zmysle pripravovanej PD) a s realizáciou 
zastávok MHD na Jesenského ulici + preriešenie križovatky Jesenského x Dolný Šianec 
(rozšírenie + zriadenie priechodu pre chodcov) 

 
*MŠ Legionárska - 2 parkovacie miesta pre zamestnancov v areáli škôlky (+ PD, ak je 
potrebná) + oprava 2 terás 

 
*MŠ Stromová - oprava chodníkov vnútri areálu MŠ 

 
*Dopravno - overovacia štúdia priestorového usporiadania jestvujúcej komunikácie v časti 
Nozdrkovce 

 
*Parkovisko Družba - rampový systém (projekt) 

 
*Priechod pre chodcov - Legionárska CSS (projekt)  
*Priechod pre chodcov - Gymnázium CSS (projekt) 

 
*Ul.Jilemnického a Jesenského - prepojenie pre peších (projekt) 

 
*Záchytné parkoviská Biskupice 

 
*Regenerácia vnútrobloku Opávia na Beckovskej ulici štúdia novej cyklotrasy - prepojenie 
Trenčína s Trenč. Turnou a napojenie na cyklotrasu v TN Turnej - vedenie cyklotrasy po 
pozemkoch ŽSR popri železničnej trati + na časti trasy od žel. stanice v TN Turnej do 
obchodnej zóny riešenie aj pre chodcov, ktorí od vlaku chodia do nákupnej zóny 

ID4362 21. Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Prosíme o 
vysvetlenie manažmentu odpadového hospodárstva na mestskom cintoríne. Sú tam novo 
osadené kovové ohrádky na odpad (viď foto). Aký je ich účel? Ako sa s odpadom z týchto 
ohrádok ďalej manipuluje? Slúžia na všetok odpad s výnimkou zeminy a stavebného odpadu, 
ktoré sa tam podľa upozornenia na ohrádke nesmú sypať? Občania tam vyhadzujú všetko 
(viď foto). Nebolo by lepšie aj návštevníkov cintorínov edukovať aspoň k minimálnemu 
triedeniu odpadov a rozmiestniť na cintoríne nádoby na triedený zber odpadu? Ak už nie v 
štandarde bioodpad-plasty-sklo-papier-zmesný odpad, aspoň extra nádoby na bioodpad a 
extra nádoby na ostatný odpad? 

ID4363 22. Mgr. Michal Moško a Mgr. Richard Medal sa pýtajú právneho oddelenie MsÚ o stanovisko 
k novele rokovacieho poriadku VMČ, ktorá by umožnila “hybridné” rokovanie výborov - tj. za 
akých podmienok by bola možná aj online účasť poslancov - členov VMČ na rokovaní. 

ID4364 23. p. Egg Jiří: pripomienka k ID4321 nie je spokojný s odpoveďou, žiada konkretizovať, kde 
presne išlo drevo z tohto výrubu. 

ID4365 24. p. Egg Jiří: požiadavka opätovná k CO krytu a civilnej ochrane obyvateľov, žiada o 
potvrdenie o vyradení príslušenstva v CO kryte.   
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ID4366 25. p. Egg Jiří: opätovne žiada odpoveď a riešenie situácie v tejto časti Stred, nie je spokojný 
s odpoveďami na ID požiadavky. Súhrn požiadaviek s ktorými nie je spokojný: ID3938 P. 
Egg: Osoby navštevujúce obchodný reťazec Kaufland s využitím MHD,       využívajú     
predovšetkým linky premávajúce po Inoveckej a v nadväznosti na ul. Ku štvrtiam. Obe 
komunikácie predstavujú obojsmernú premávku. Na ul. Inovecká vystúpia na zastávke MHD 
Inovecká a po chodníku sa presunú na križovatku pred kruhovým objazdom, cez manipulačný 
priestor firiem a Kauflandu na jednosmernú komunikáciu pozdĺž Kauflandu. Táto komunikácia 
nemá chodník pre peších a tak vstupujú do protismeru prichádzajúcim vozidlám. Môžu využiť 
aj zastávku MHD Ku štvrtiam. Vtedy sa cez prechod presunú na druhú stranu komunikácie a 
cez neprehľadnú zákrutu, už bez vyznačeného priechodu ďalej ku manipulačnému priestoru 
a do jednosmernej ulice pozdĺž Kauflandu. Obdobná situácie je pri odchode z Kauflandu. V 
tejto časti by bolo dobré kvôli bezpečnosti chodcov urobiť opatrenia: odstrániť krovie, ktoré 
spôsobuje neprehľadnosť v tejto zákrute, spraviť prechod pre chodcov...ID3978 P. Egg: Keď 
idú autá z Juhu a pri Kauflande odbáčajú na Inoveckú, nemajú dobrý výhľad, kvôli hustému 
porastu, ktorý rastie na pozemku na rohu. V mieste, kde končí zábradlie zvyknú ľudia 
prechádzať cez cestu ku Kauflandu, pretože prechod na druhú stranu je ďaleko. Žiada vyzvať 
majiteľa pozemku na úpravu zelene. ID4033  P. Egg: na základe komunikácie s p. 
Marčekovou na zasadnutí VMČ Stred žiada o prehodnotenie možnosti vytvorenia priechodu 
pre chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici v Blízkosti ul. Osloboditeľov. ID4261 Žiada na 
základe ID 3938, 3978 a 4033 o prehodnotenie možnosti vytvorenia priechodu pre 
bezpečnosť chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici. „Načo sa čaká?“ ID4317 p. Egg Jiří: 
pripomienka k ID4261, nie je spokojnosť s odpoveďou, žiada o opätovnú odpoveď. 

ID4367 26. p. Hajašová Anna:  žiada o úpravu zelene v časti Dlhé Hony a 28.októbra smer škôlka a 
smer v časti sochy medvede. 

ID4368 27. p. Bednár Marián: žiada zdôvodnenie výrubu 9 kusov stromov  na ul. 28.októbra. Kde sa 
nachádza konkrétne drevo z týchto stromov ? Žiada o výrubové povolenia na už vyrúbané 
stromy v tejto časti a z okolia kultúrneho domu a trhoviska a aj s analýzou „zdravia stromov“. 

ID4369 28. p. Stašková Marta: Robí sa diagnostika stromov pred ich výrubom? 

ID4370 29. p. Stašková Marta: Sťažuje sa na nedodržiavanie nočného kľudu v časti pri reštaurácii 
Perla a žiada prešetrenie či sú otváracie hodiny v súlade z VZN Mesta. 

ID4371 30. p. Stašková Marta: Dáva do pozornosti poriešiť  problém so stojiskami nádob na BIO 
odpad a ich umiestnenie. Ide z nich zápach a sú koľkokrát umiestnené na ceste alebo na 
parkovisku kde zavadzajú. Nemajú svoje stále miesto. 

ID4372 31. p. Bobo Ján: Minulý týždeň sme zaregistrovali výrez drevín na ulici Horný Šianec  po 
pravej strane nad oporným múrom. Chcem sa spýtať či je to príprava staveniska na 
vybudovanie schodiska na sídlisko Nad tehelňou tiež v zmysle už vypracovanej projektovej 
dokumentácie. 

ID4373 32. p. Bobo Ján: Na záver by som Vás požiadal, že by ste sa spýtali kompetentných či už je 
povolená reklama na čelných oknách autobusoch MHD, lebo v poslednej dobe pribúdajú 
napr.na čísle 403, .... 

 

9. Rôzne, diskusia a záver 

Požiadavky z diskusie pani Hajašovej, pána Egga a pána Klimáčka boli zapísané na 

prerokovanie na útvary. Pani Stašková Marta: Podala pripomienku / požiadavku k hluku 

a rušenie nočného kludu pri Perle, žiadala o jej prešetrenie o otváracích hodinách. Pán Minárik 
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Milan sa pýta na situáciu z ulice Kúty sa pýta či je možná nijaká úprava tejto časti mesta. Pán 

Medal odpovedal, že inicioval koncom roka 2024 žiadosť o nacenenie a bude sa to 

zapracovávať do rozpočtu. 

Pán Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Výboru mestskej 

časti Stred. Najbližšie zasadnutie sa bude konať 14.04.2025 pondelok o 16:00 hodine 

v priestoroch MsÚ. 

Začiatok VMČ: 16:01 hod. 

Ukončenie VMČ: 17:55 hod. 

 

Zapísala: Soňa Čapáková 

v Trenčíne dňa 10.03.2025 

 

 

                                                                                      Mgr. Richard Medal 

     Predseda VMČ Stred 
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